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Ekstraordinære generalforsamling den11-04-2024. 

 
Punkt 1 Valg af Dirigent 

Carl Erik Anthonsen blev valgt. Dirigenten startede med at konstatere at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt. 
 
Punkt 2 Valg af Referent 

Alma Nilsson blev valgt som referent 
 
Punkt 3 Godkendelse af referat fra forrige ekstraordinære generalforsamling 14.03.2024 

Referat fra generalforsamlingen den 14.03.2024 blev godkendt og dermed bekræftede valget af ny 
bestyrelse for FMBK.  
 
Punkt 4. Godkendelse af regnskab 2023 

Den nye kasserer Mette Hendrich Junkov og den afgående kasserer Jørgen Bloch gjorde rede for 
differencerne i regnskabet, som delvist hidrørte fra en fejl i årsregnskabet for 2022. 
 
I den samme debat diskuteredes værdiansættelsen af ca. 400 flasker vin, som ikke var blevet solgt 
til det ungdomsarrangement (UDM 23) som klubben var med til at afholde i 2023. Der herskede 
tvivl om værdiansættelsen skulle baseres på indkøbspris eller den forventede salgspris. 
 
Generalforsamlingen besluttede at godkende regnskabet for 2023 med følgende bemærkninger: 
 
Vedrørende pkt 4 Godkendelse af Regnskab 2023 

Regnskabet godkendes med følgende noter: 

1. Egenkapital godkendt for regnskab 2022 var behæftet med fejl, som i regnskabet for 2023 er 

rettet med de kr 1.767,17 (opgørelse i klubbens aktier) til en egenkapital per 31/12 2023 på 

kr 998.711,17. 

2. Varelager Vin på kr 10.873.25 efterreguleres i regnskabet for 2024 i henhold til hvad lagret 

kan sælges til. 

Derudover blev det oplyst at den nyvalgte kasserer først kan overtage regnskabet for 2024, når hun 

får adgang til klubbens konto. I praksis betyder det at der for 2024 vil blive præsenteret 2 

regnskaber for 2024:  

a) et regnskab fra 01/01-2024 og frem til overdragelsesdatoen. Dog skal alle bilag tilhørende 

perioden afleveres/overleveres til kassereren fra den afgående kasserer. 

b) Et regnskab fra overdragelsesdagen til 31/12-2024. 
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Punkt 5 Aktiviteter i klubben 

Medlemmer blev opfordret til at komme med forslag som bestyrelsen kunne gå videre med. 

Følgende blev foreslået: 

- Kursus: Praktik om motor 

- Kursus: VHF-opfølgnings kursus 

- Sammenskudsgilder 

- Vedligehold af klubhus 

- Søge rabatordninger hos marine forretninger 

- Lave aktiviteter uden for sejlsæsonen 

Bestyrelsen skal sammenfatte forslagene til en aktivitetsliste 

Punkt 6 Valg af suppleanter 

Som suppleanter valgtes Kim Thaning Hansen og Rasmus Nielsen 

Punkt 7 Fest og turudvalg 

Medlemmer blev opfordret til at melde sig til disse udvalg. Niels Krebs er bestyrelsens 

kontaktperson og modtager gerne medlemmer så udvalgene kan dannes. Niels kan kontaktes på 

40724489 eller nielskrebs@gmail.com 

Eventuelt 

Jan Hansen og Per Møller har styret øl- og vandkassen, dog uden forelæggelse af regnskab for 2023 

til bestyrelsen. Bestyrelsen og gruppen mødes for at aftale hvordan kassen skal køre fremover. 

Formanden vil lave et skema hvor det enkelte medlem kan skrive sit navn og pladsnummer og 

eventuelt telefonnr. Dette skema bliver hængt op i klubhuset. 

Der opfordres til at de enkelte medlemmer melder sig ind på klubbens Facebook gruppe. 

Vedr. den kollektive ansvarsforsikring blev det oplyst, at denne måske ikke er gældende for både, 

hvortil der kræves et speedbådscertifikat. Det skyldes de skærpede krav til sådanne både mht ansvar 

og hvor det kræves (politi mv), at have en gyldig ansvarsforsikring, hvor de specifikke data på den 

pågældende forsikrede båd fremgår, med ombord, når man sejler.   

Bestyrelsen sørger for at ophænge tabellen som definerer reglerne vedr. krav om speedbådscertifikat. 
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De medlemmer som har betalt for ansvarsforsikring til en båd som kræver speedbådscertifikat for 

perioden 01/04 2024 til 31/03 2025, vil få pengene returneret, hvis det viser sig at det kollektive 

forsikringsbevis (som udstedes sammen med medlemsbeviset), ikke er tilstrækkeligt at have 

ombord. Hvis ikke skal de selv sørge for at tegne en ansvarsforsikring i et forsikringsselskab.  

Nogle medlemmer nævnte at Bådlauget’s forsikring dækkede også både, hvor der kræves 
speedbådscertifikat. Bestyrelse skal undersøge med Bådlauget hvilke vilkår de har og hvordan deres 

ansvarsforsikringer dækker dette. 

Afslutning fra formanden 

Der takkes for god ro og orden. 

 

 
 
 


